
G I M N À S  S Í  0 N O

La n o t í c i a  es al carrer. Unes quantes dones s'agrupen per una idea cumuna: fer gim 
nàstica. S'organitzen i proposen de fer un curset de gimnàstica femenina per a adults, 
la iniciativa és ben acollida ja que són moltes les que s'interessen, no obstant sorgej_ 
xen alguns problemes. Intentarem aquí que siguin elles mateixes les que expliquin els 
fets, per poder després jutjar de la manera més objectiva possible.

Parlem amb la Maria Juny, la M^ Farners Sureda i altres dones promotores podríem
dir-ne d'aquesta activitat i encetem les nostres preguntes.
ENTREVISTA AMB LES DONES

- Com va sorgir la idea'l
D'un grup de dones que tot parlant vam veure la necessitat de fer gimnàstica.

- Per quins motius us vau decidir'l
Una mica per la salut, ja que moltes tenim problemes d'ossos, també perquè ens va sem 

blar que ens ajudaria a saber respirar més bé, a saber caminar i preparar-nos per si aj_ 
gun dia volíem fer algun altre esport.
- En qu& pot beneficiar les dones'l

Doncs, físicament per reforçar la musculatura, per tenir una línia bona, per tenir més 
agilitat, etc.
- Quina acollida ha tingut aquesta idea'l

Ha estat molt ben acollida per part de les dones.
- Quins tipus de dones i edats s'hi han adherit'l

Tota classe de dones de 17 a 57 anys. En tenim apuntades fins a 67 persones.
- Teniu la persona adequada per dirigir-hol

Sí un monitor d'educació física que és el mateix que hi ha al Col·legi Montsoliu, i 
que hi fa la gimnàstica.
- Com se subvencionaria'l

Pagaria cada una 1.500'- ptes. per a tot el curset, 1 un cop pagat el monitor, la resta 
de diners es destinaria a comprar aparells, que un cop acabat aquest curset quedarien per 
qualsevol altre activitat gimnàstica que es volgués organitzar al poble.
- Quins passos heu fet per aconseguir-ho'l

El primer pas que es va fer va ser anar al Conseller d'Esports, perquè vam creure que 
era la persona adequada per informar-nos. Una vegada consultats els altres membres del 
Consistori ens van animar a tirar endavant, a l'espera de fer les gestions oportunes amb 
el Director de les Escoles Nacionals i amb l'Inspecció d'Ensenyament Primari, de cara a 
obtenir el gimnàs de l'esmentada escola, mentre no hi hagués un altre local adequat.

Un segon pas va ser posar-nos en contacte amb el monitor per acordar preus | horaris i 
vam començar ja a fer propaganda per tal que la gent interessada s'hi inscrivís. Després 
d'aquest pas, i veient que era molta la gent engrescada s'han fet tres reunions per anar 
concretant detalls.

Va sortir la idea de rebaixar preus, arran del gran nombre d'inscrites, però finalment 
va semblar continuar amb les 1.500 inicials per cap, davant la perspectiva de poder com£ 
tar un altre dia amb un gimnàs municipal i on podríem dur tots els aparells adquirits - 
amb els diners restants i que quedarien al servei de qui ho necessités i a l'hora que ho
necessités.
- Heu tingut bona acollida'l Per qui'l

Bona per part de les dones i l'Ajuntament que ens va donar suport per tirar-ho enda
vant, ara bé per altra part ens han sortit unes dificultats amb que no comptàvem, com 
és ara el local, ja que en el centre on s'havia d'anar a fer aquest curset, el Director, 
els Professors i la Junta de Pares s'han negat a deixar-nos-hi anar.

Creiem que els motius que donen no són prou convincents^com per negar-s'hi i més si 
‘.?nim en compte que els locals de les Escoles Nacionals són de l'Ajuntament i per tant 
de tot el poble.


